
BR. 0002.19.2012 
Protokół  Nr XIX/12 

z 19 sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 28 marca 2012r. 
 
               Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym  
(Dz.U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 z późn.zm.) 19 sesję Rady Miejskiej w Sobótce otworzył 
Przewodniczący Rady Witold Nazimek. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 15-u.  
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz Stanisław Dobrowolski, 
- Z-ca Burmistrza – Krzysztof Szczeponik, 
- Skarbnik Miasta i Gminy – Eugenia Pawłowska, 
- kierownicy referatów UMiG, 
- dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, 
- przedstawiciele samorządów miejskich i wiejskich oraz zaproszeni goście. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek powitał wszystkich zebranych na 19 sesji 
Rady Miejskiej w Sobótce. Następnie przedstawił porządek obrad, który przedstawiał się 
następująco: 

1. Interpelacje i zapytania. 
2. Zatwierdzenie protokołu z sesji z dnia 9 marca 2012r. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Sobótka w okresie od 13 lutego do 

16 marca 2012r. 
4. Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2012r. 
5. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2013r. 
6. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy. 
7. Uchwała w sprawie określenia gminnego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Sobótka. 
8. Uchwała w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu położonego w obrębie wsi 

Sulistrowice. 
9. Uchwała w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu położonego w obrębie wsi 

Księginice Małe, w Przemiłowie. 
10. Uchwała w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu położonego w obrębie wsi 

Sulistrowiczki. 
11. Uchwała w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu położonego w obrębie wsi 

Rogów Sobócki. 
12. Uchwała w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu położonego w obrębie wsi 

Przezdrowice. 
13. Uchwała w sprawie likwidacji strefy płatnego parkowania na drogach publicznych Miasta 

Sobótka. 

14. Wolne wnioski i komunikaty.                                                                              
 

Pan Wiesław Drozdowski Dyrektor ŚOKSiR zaznaczył, że na sali obecni są oficerowie 
Wojska Polskiego. Przypomniał, że 24 marca 2012r. Sobótka była stolicą polskiego biegania 
w związku z V Półmaratonem Ślężańskim z rekordową ilością zawodników (3030). Pokreślił, 
że ta impreza nie miałaby takiego charakteru i takiego oddźwięku gdyby nie oferta Centrum 
Szkolenia Wojsk Inżynieryjnych i Chemicznych we Wrocławiu. Dodał, że to ta jednostka 
decyzją sztabu generalnego Wojska Polskiego została zobligowana do przeprowadzenia 
Mistrzostw Polski w Półmaratonie Wojska Polskiego.  Poprosił Burmistrza o wręczenie 
podziękowań i skromnego upominku za owocną współpracę na ręce Pana Płk Aleksandra 
Wlizło, Majora Mariusza Lenkiewicza i Płk Władysława Hryniewicza.  



Płk Aleksander Wlizło powiedział, że przebiegł zarówno maraton Wrocławski  jak i 
Półmaraton w Sobótce i jest niezmiernie pozytywnie zaszokowany organizacją imprezy w 
Sobótce zarówno podczas przygotowań jak i samego biegu. Podziękował za pomoc w 
organizacji imprezy. W imieniu Komendanta Centrum wręczył podziękowania za pomoc, 
organizację i życzliwość. 

Pan Wiesław Drozdowski Dyrektor ŚOKSiR powiedział, że będą wysyłać podziękowania 
do osób i instytucji za okazaną pomoc, ale teraz na sesji chciałby podziękować jeszcze Panu 
Jerzemu Czerwcowi Sołtysowi Miejscowości Siedlakowice za współpracę z wojskiem i 
rozmieszczenie wszystkich pojazdów, organizację ruchu i wykazane zaangażowanie. 

 

Ad. 1 

Pan Wojciech Kacperski dodał, że nikt nie wspomniał o tym, że Półmaraton ukończył także 
Burmistrz Stanisław Dobrowolski i Wiceprzewodniczący Rady Marek Knach. Poinformował, 
że w najbliższą sobotę odbędzie się o godz. 11:00 kolejna impreza – MTB Wyścig Górski, a 
w niedzielę o godz. 9:00 rozpoczęcie sezonu kolarskiego.  

 
Ad. 2 
 
Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu jednomyślnym (15 głosów 
„za”) zatwierdziła protokół z sesji z dnia 9 marca 2012 r.  
 
Ad. 3 
Brak uwag. 
 
Ad. 4 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2012 rok wraz z 
uzasadnieniem przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 
Uchwała Nr XIX/170/12 w załączeniu 
 
Ad. 5 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2013r. 
przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 
Uchwała Nr XIX/171/12 w załączeniu 
 
Ad. 6 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy przedstawiła Pani Stanisława Grabek. 
Dodała, że jest to projekt uchwały wycofany z obrad poprzedniej sesji. Poinformowała, że 
sprawdziła w zakładzie katastralnym i rzeczywiście ten odcinek drogi nie ma swojej nazwy. 
Zaznaczyła, że Pani Gluszkowska wyraziła pozytywna opinię dla zaproponowanej nazwy 
„Starego Dębu”.  
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0,  
 



Uchwała Nr XIX/172/12 w załączeniu 
 
Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie określenia gminnego programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Sobótka 
przedstawiła Pani Stanisława Grabek. 
Pani Ewa Jankowiak Sołtys Miejscowości Sulistrowice zapytała, jaka teraz będzie 
procedura w przypadku bezdomnych psów? 
Pani Stanisława Grabek odpowiedziała, że procedura będzie taka sama tzn. zgłoszenie do 
gminy. Dodała, że z kotami jest podobnie. Zaznaczyła, że opieką zostaną również objęte 
bezdomne zwierzęta gospodarskie i wskazano gospodarstwo do którego trafią ewentualnie 
takie bezdomne zwierzęta. Poinformowała, że koszt oddania bezdomnego psa do schroniska 
to 2 tys. zł.  
Radny Jacek Ostrowski przypomniał, że niedawno była mowa o chipowaniu psów (koszt 1 
psa to 25 zł), a tymczasem planujemy 20 tys. na współpracę ze stowarzyszeniem Azyl. 
Zaznaczył, że w pierwszym roku akcji należałoby założyć chipy dla wszystkich psów (około 
1000szt. – koszt 25.000zł). Powiedział, że należy poważnie się zastanowić nad 
przeprowadzeniem takiej akcji i zabezpieczeniem na ten cel środków w budżecie na 2013r., 
ponieważ wówczas bezdomne psy przestana być bezdomne, bobbędziemy w stanie określić 
ich właściciela. Dodał, że jeżeli znaleziony pies nie będzie miał chipa to wówczas będzie 
wiadomo, że nie jest on z terenu naszej gminy.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek dodał, że założenie chipów ułatwiłoby 
sprawę, ale wówczas solidarnie cała gmina musiałaby je założyć na wszystkie psy. Zaznaczył, 
że nie unikniemy kosztów wywozów psów bezpańskich, ponieważ większość psów jest 
podrzucanych.  
Pan Grzegorz Białczak zapytał, czy kwota 2 tys. płacona jest jednorazowo, czy rocznie? 
Pani Stanisława Grabek odpowiedziała, że jednorazowo. Dodała, że rocznie oddajemy do 
schroniska od 6 do 10 psów. Zaznaczyła, że jeżeli na wsi biega jakiś bezdomny pies to 
mieszkańcy znają psy i wiedzą czy jest on porzucony czy nie. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0,  
 
Uchwała Nr XIX/173/12 w załączeniu 
 
Ad. 8 
Projekt uchwały w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu położonego w 
obrębie wsi Sulistrowice (4014m2)  przedstawiła Pani Monika Liberska. Przypomniała o 
wniosku Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa o wpisywaniu na każdej uchwale 
dotyczącej zmiany planu powierzchni terenu objętego zmianą. Dodała, że powierzchnie te 
zostaną dopisane w uzasadnieniach przed wysłaniem uchwał do wojewody.  
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła  
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 
Uchwała Nr XIX/174/12 w załączeniu 
 
Ad.9 
Projekt uchwały w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu położonego w 
obrębie wsi Księginice Małe, w Przemiłowie (72 ar)  przedstawiła Pani Monika Liberska. 
Zaznaczyła, że teren objęty zmianą jest większy niż teren pod chaty grillowe, a tereny obok 
będą mogły zostać podzielone na działki nie mniejsze niż 900m2.  
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 



Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, 
 
Uchwała Nr XIX/175/12 w załączeniu. 
 
Ad. 10 
Projekt uchwały w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu położonego w 
obrębie wsi Sulistrowiczki (3300m2) przedstawiła Pani Monika Liberska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, 
 
Uchwała Nr XIX/176/12 w załączeniu. 
 
Ad. 11 
Projekt uchwały w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu położonego w 
obrębie wsi Rogów Sobócki (3200m2)  przedstawiła Pani Monika Liberska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0, 
 
Uchwała Nr XIX/177/12 w załączeniu 
 
 
Ad. 12 
Projekt uchwały w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu położonego w 
obrębie wsi Przezdrowice (6ha 46 ar)  przedstawiła Pani Monika Liberska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0, 
 
Uchwała Nr XIX/178/12 w załączeniu 
 
Ad. 13 
Projekt uchwały w sprawie likwidacji strefy płatnego parkowania na drogach publicznych 
Miasta Sobótka przedstawił Pan Dominik Szwedowski.  
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, 
 
Uchwała Nr XIX/179/12 w załączeniu 
 
Ad. 14 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek poinformował, że 27 kwietnia 2012r. o 
godz. 16:00 w sali kinowej Gimnazjum Gminnego w Sobótce odbędzie się spotkanie z 
mieszkańcami w sprawie „ustawy śmieciowej” oraz kanalizacji. Zaprosił wszystkich 
zainteresowanych do udziału w tym spotkaniu. Zaznaczył, że sołtysi otrzymali informację w 
tej sprawie na swoje skrzynki e-mail. 

Radny Mirosław Lech złożył wniosek o zastanowienie się nad celowością organizacji 
dożynek gminnych w Nasławicach. Złożył wniosek, aby dożynki zostały zorganizowane w 
Sobótce. 

Radny Edward Żaba jako przedstawiciel Gminnej Spółki Wodnej podziękował sołtysom za 
pomoc, ponieważ wspólna praca przynosi efekty. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek poprosił, aby wsie, które nie wybrały 



jeszcze delegatów do spółki wodnej dokonały wyboru, a wsie które mają delegatów, którzy 
nie uczestniczą w jedynym w roku walnym zebraniu zastanowiły się nad ich zmianą. 
Radny Edward Żaba podkreślił, że każda wieś na walnym ma jeden głos, a jeżeli dany 
delegat jest nieobecny to nie uczestniczy w głosowaniu nad kolejnością wykonywanych przez 
spółkę wodną prac. 
Pan Marek Juraszek Sołtys Miejscowości Sulistrowiczki poprosił o listy płatników spółek 
wodnych, ponieważ ma kwitariusz, a nie wie jaką stawkę ma naliczyć. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek odpowiedział, że każda osoba otrzymała 
wyliczoną składkę i wie ile ma zapłacić.  
Pan Leszek Marczyński Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 2 złożył wniosek, aby 
urząd opracował wzór ogłoszenia o zebraniach z herbem gminy (format A1 lub A2), aby był 
jednolity w całej gminie. Zaznaczył, że taki format ogłoszenia będzie miało moc 
przyciągania. Powrócił do swojego wniosku o ustawienie tablic w Sobótce Zachodniej i 
Sobótce Górce ( Osiedle Słowiańskie, Różane, Leśne). Poprosił o reakcję na złożone przez 
niego wcześniej pisma.  
Pani Ewa Jankowiak Sołtys Miejscowości Sulistrowice poprosił o posprzątanie terenu nad 
zalewem. 
Burmistrz Stanisław Dobrowolski podziękował za organizację Półmaratonu Ślężańskiego. 
Poinformował, że powstaje aleja stóp biegaczy, w której odciśnięto już 4 stopy sławnych 
osób. Zwrócił się do rady o przymierzenie się do zmian w budżecie, ponieważ rolnicy doznali 
dużych uszczerbków w plonach (ok. 1900ha jest do przesiania i skala wciąż rośnie).Dodał, że 
należy się zastanowić nad tym, jak pomożemy rolnikom, ponieważ koszty i straty są 
ogromne. Poinformował, że najprawdopodobniej w Urzędzie Marszałkowskim są wolne 
środki i będzie możliwość uzyskania dofinansowania na nowe targowisko, gdybyśmy 
zdecydowali się na przeniesienie obecnego. Podkreślił, że czas na decyzję jest bardzo krótki, 
ponieważ termin składania wniosków mija pod koniec maja. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował za uczestnictwo  
i zamknął 19 sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
Sesja trwała w godz. 10:00 do 11:30.  
 
 
 
Protokołowała 
Agata Rekść 


